
 

Classification: Confidential 

Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 10.10.2023 

Tidsrum: 19.30-21.30 

Referent:  Lise S. Sørensen 

 

Referat 
 

Punkt: Handling: 

A. Den pædagogiske læreplan  
 

Kirsten argumenterede for baggrunden for at 
genbesøge den pædagogiske læreplan, 
herunder større og mere divers børnegruppe.   
  
Den pædagogiske læreplan vil blive gennemlæst 
og justeret af en mindre gruppe pædagogisk 
personale og forventes til gennemsyn ved 
bestyrelsen i januar.  

B. Økonomi  

Kirsten redegjorde for en sund økonomi og et 
forventet overskud i 2023, som er reserveret til 
mere ledelse, idet åbning af flere grupper har 
øget ledelsesopgaverne. Et udkast er udarbejdet 
til hvilken profil der ønskes. Dette sendes til 
gennemsyn hos både personalegruppen og 
bestyrelsen. Forventeligt ansættelse primo 
2024. Drøftelse omkring hvorfra penge til mere 
ledelse kommer og forklaring hertil om hvordan, 
at tilførte ressourcer er dynamiske pba. 

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende: 

Bestyrelse: Suppleanter: 
Rikke Thomadsen *(F) ☒ ☐ DS ☐ ☒ 

Kasper Hendrup* (NF) ☒ ☐ Johannes Maidl ☐ ☒ 

AH ☒ ☐ Karoline Thostrup ☐ ☒ 

Jesper Dolleris ☒ ☐ Frederik Foldager ☐ ☒ 

Anna Schröder ☒ ☐ Dinah S. Khatir ☐ ☒ 
*(F) – Formand & *(NF) Næst formand Lise S. Sørensen ☒ ☐ 

Leder: Personale: 
Kirsten Vestergaard ☒ ☐ Hanne F. Rasmussen ☒ ☐ 

 Karina Jensen ☒ ☐ 
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institutions størrelse. Der blev spurgt til 
budgettet 2023, hvortil det blev forklaret at 
komme på dagsordenen til næste 
bestyrelsesmøde.  
 
Desuden allokeres ressourcer til forskønnelse af 
udeområder og legeplads. Foreslået 
forskønnelse af området mellem legepladserne. 
Desuden foreslået dagstur fx til 
Kattegatcenteret for børnehavebørn. Begge 
forslag arbejdes der videre med.  
Spørgsmål stillet til hvornår sand i sandkassen 
genopfyldes. Besluttet at dette skal drøftes på 
næste bestyrelsesmøde, hvortil forinden Kirsten 
vil undersøge muligheder for afskærmning, 
typer af sand samt priser.  

C. Lån af cykler  

Da udlejning af elcykler har ikke været anvendt 
som tilsigtet blev forslag stillet om at gøre lån af 
cyklerne gratis i 2024. Forslag blev vedtaget.   
Samtidigt besluttet at fastholde bookingordning, 
at opdatere lånebetingelser samt at give 
mulighed for lån af cykler natten over.  
Reservationsskabelon samt lånebetingelser 
opdateres af Jesper. Drøftelse af udbredelse af 
information om muligheden for lån af 
elcyklerne, hertil besluttet nyt opslag på Aula. 
 
Gratis lån af elcykler kan fremover ske ved 
reservation via kontakt til udvalgt personale, 
som kan booke samt udlevere kode og 
betingelser via Aula.  

D. Læringssamtale d. 17/11 – deltagelse fra 
bestyrelsen  

Den årlige læringssamtale er udsat. Ny dato 17. 
november. Besluttet at Rikke deltager.  
Kirsten forklarede, at læringssamtalen vil foregå 
med baggrund i data dels fra sprogscreeninger 
og dels fra tilsynsrapport.  

E. Tilsynsrapport – hvad arbejdes der med  

Kirsten oplyste om møde i personalegruppen 
med besøg af konsulent fra Aarhus Kommune. 
Oplyste desuden, at der fortsat er behov for 
prioritering af drøftelser i personalegruppen om 
anbefalingerne fra tilsynsrapport for at kunne 
implementere løsninger dertil. Bestyrelsen 
støttede op herom.   

F. Fællesspisning  
Fællesspisning uge 43 på forskellige datoer for 
at have passende fysiske rammer. Kisten 
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orienterede om, at fællesspisning er en årlig 
aktivitet faciliteret af Børnenes Ø.  

G. Årshjul  

Årshjulet – et aktivitetsoverblik til forældre – 
skal udarbejdes for 2024. Forslag stillet om 
nedsættelse af et udvalg, der kan udarbejde et 
udkast. Besluttet at drøfte dette på næste 
bestyrelsesmøde.  

H. Eventuelt  

Genopslag af pædagogisk stilling – samtale d. 
30/10, Anna deltager.  
 
Henvendelse fra AAFO (Aarhus 
forældreorganisation) om tilbud af besøg på et 
bestyrelsesmøde. Drøftelser om evt. 
medlemskab af en interesseorganisation. Rikke 
undersøger nærmere om mulighed for et besøg 
af AAFO.  

I. Punkter til næste bestyrelsesmøde 
• Budget 2023 

• Sand til sandkassen  

• Årshjul, evt. nedsættelse af udvalg  

J. Dato for næste bestyrelsesmøde Onsdag den 29. november kl. 19.  

  
 


